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MR Porta Mosana College hv 
Notulen 

 
 
 
 

 

Notulen Mr vergadering  
Datum :  24-10-2023 
Tijd      :  17:00-19:00 
Locatie :  Porta Mosana College (Locatie: Oude Molenweg) 

MR Porta Mosana College HV 
Aanwezig: 
Anne-Marie Leufkens 
Linda Hayes 
Manon Walthie 
Noor Laros 
Paco Martín González: secretaris 
Sandra Hommen: voorzitter 
Tycho Raedts: penningmeester 
Wendy Houben 

Afwezig, met kennisgeving: 
 
 

Afwezig, zonder kennisgeving: 
 
Notulen: Tycho Raedts 

Directie Porta Mosana College 
Aanwezig: 
Tim Neutelings, rector (vanaf 17:30 uur) 

Aanwezig als deskundige/toehoorder 
Ilse Haagmans 
Loek Penninx 

 

  Actie 

1. Opening en vaststelling agenda 
Sandra opent de vergadering. Ilse en Loek worden welkom geheten bij de MR-vergadering: 
vanaf 1 januari zullen zij officieel tot de MR toetreden. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. De VMBO-agendapunten en instemmingsaanvragen worden als hamerstuk 
behandeld. 

 

   

2.  Notulen MR vergadering 26-09-2023 
De notulen worden gewijzigd vastgesteld: er worden enkele grammaticale fouten 
gecorrigeerd. Paco, Tycho 

   

3. Vast agendapunt: Mededelingen:   
Noor en Tycho hebben een mededeling over de leerlingenraad: Milo Sanders, leerling uit 4 
vwo, gaat als verrijkingsproject bezig met de toekomstige leerlingenraad. Noor en Tycho gaan 
daarom hun taken binnen de leerlingenraad aan haar overdragen. Uiteraard blijven ze Milo 
ondersteunen waar nodig, en daarnaast is het de bedoeling dat ook andere leerlingen gaan 
meehelpen. Ook wordt er, ondanks het uiteenvallen van de leerlingenraad, gekeken naar de 
mogelijkheid om een speculaasactie te organiseren. Noor, Tycho 

   

4. Vast agendapunt: Mededelingen GMR:  
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Geen mededelingen vanuit de GMR. 

   

5. Vast agendapunt: Ziekteverzuim (informerend): 
Het ziekteverzuim is licht toegenomen, maar dat is normaal en verwacht naar mate het jaar 
vordert. Tim vertelt dat zwangere in de verzuimcijfers staan omdat niet alle verzuim ziekte is.  

 
Tim 

   

6. Leerlingbespreking en verkort lesrooster tussen toetsweek en kerstvakantie (informerend): 
Vorige keer is dit onderwerp kort aan bod gekomen naar aanleiding van een vraag van 
Manon: wat is de bedoeling in de week in december tussen de toetsweek en de 
kerstvakantie? Naast lesgeven vinden namelijk ook leerlingbesprekingen plaats. Het voorstel 
vanuit het MT, het 30-minutenrooster, wordt door de aanwezigen als onhandig ervaren: er 
zullen toetsen besproken worden, iets wat in de bovenbouw onhandig is met slechts 30 
minuten. Ook is het niet bepaald uitnodigend om les te geven tot en met het 10e lesuur: ook 
bij het verkorte lesrooster zou de lesdag tot 14:30 uur duren. Er worden een aantal 
alternatieven geopperd, zoals een 30-minutenrooster, maar met blokuren in de bovenbouw, 
of de reguliere lestijden aanhouden waarbij er dagelijks gewisseld wordt tussen de ochtend 
vrij en middag vrij. Tim gaat ernaar kijken en zorgt dat er zo snel mogelijk een update komt. Manon, Tim 

   

7. PTA’s en Examenreglement (ter instemming): 
Geen opmerkingen, de MR heeft geen bezwaren. 

 

   

8. Wijziging HAVO BB profielen (ter instemming): 
Een ruime meerderheid van de ondervraagden bij de consultatie is voor het toevoegen van 
het keuzevak Technologie aan de NG/NT-profielen, vanuit de MR zijn er geen bezwaren. 

 
 

 

   

9. Sponsorbeleid (ter instemming): 
Sandra noemt het sponsorbeleid een standaardprocedure en heeft geen bezwaren. Tim geeft 
extra toelichting: sponsoren was op Porta nog verbonden aan beleid, en het voorstel komt 
overeen met veel andere scholen. Manon merkt op dat de interpunctie van het document 
nog wat aandacht nodig heeft. 

Sandra, Tim, 
Manon 

   

10. Bevorderingsnormen en boekje Tweede Fase (ter instemming): 
Manon heeft een opmerking over de bevordering van leerjaar 3 naar leerjaar 4: de 6,5 die 
leerlingen gemiddeld moeten staan betreft het geheel van het gekozen vakkenpakket. Ook 
standaardvakken als Nederlands en Engels zouden hierin worden meegenomen. Hierdoor 
zouden sommige leerlingen, vrijwillig of niet vrijwillig, bv. de keuze voor NG en wiskunde B 
kunnen maken met een onvoldoende voor alle vakken die binnen dat profiel horen als het 
gecompenseerd wordt door de standaardvakken. Hierdoor zouden ze eerder geneigd zijn om 
een keuze te maken voor een profiel dat ze niet aankunnen. Het voorstel is om deze 
bevorderingsnorm aan te passen naar de profielvakken uit het gekozen vakkenpakket: een 
leerling zou dan een 6,5 gemiddeld moeten staan voor het geheel aan vakken, en daarnaast 
óók een 6,5 gemiddeld voor de gekozen profielvakken. Uiteraard is het bespreken van 
leerlingen die hier niet aan voldoen altijd mogelijk. Tim reageert: de opgestelde norm is 
bedoeld om minder leerlingen te hoeven bespreken. Manon, Tim 

   

11. Verkiezingen PMR (informerend): 
Paco treedt per 1 januari terug als PMR-lid. Door zijn terugtreden zijn de geplande PMR-
verkiezingen niet meer nodig: er zijn 4 kandidaten voor 4 plaatsen binnen de PMR. Paco geeft 
daarnaast aan dat de uren die de secretaris krijgt veranderd moeten worden. Hier zal later 
over gesproken moeten worden. Paco 

   

12. Leerlingenquêtes en Docent Observatie Tools (DOT’s) (informerend):  
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Sandra heeft vorige vergadering aangekondigd dat ze met Tim in gesprek zou gaan over dit 
onderwerp. De resultaten van de enquêtes van Kwaliteitscholen die onder leerlingen worden 
afgenomen worden namelijk met personeelsleden gedeeld bij voortgangsgesprekken. In de 
toekomst gaat er, naast deze enquêtes, gewerkt worden met Docent Observatie Tools 
(DOT’s), waardoor personeelsleden iets meer vrijheid krijgen, bijvoorbeeld om deels zelf 
enquêtes af te laten nemen en in hun Portfolio met directie/collega’s delen. 

 
 
 
 

 
Sandra, Tim 

   

13. Incident tekenlessen en vervolg beleid (informerend) 
Sandra geeft context: in de afgelopen periode vond er tijdens haar les het incident plaats 
waarin leerlingen aangaven bepaalde opdrachten niet te maken, omdat de opdracht niet 
binnen hun geloof zou passen. Hierin vond schapengedrag plaats: het werden steeds meer 
leerlingen. Tim heeft een gesprek gehad met deze leerlingen en kwam er, zoals verwacht, 
achter dat zij dit als excuus gebruikten om de opdrachten niet te hoeven doen. In het vervolg 
luidt Tims advies om deze leerlingen naar de teamleider te sturen, zodat zij contact op 
kunnen nemen met de ouders. In het scenario dat het inderdaad zo is dat een leerling een 
opdracht niet kan doen zal naar een oplossing worden gezocht. Sandra, Tim 

   

14. Wetswijziging vrijwillige ouderbijdrage betreffende kluisjeshuur en mediatheekkosten 
(informerend): 
Enkele weken geleden stond in Porta Nieuws het bericht dat scholen per 1 september 2023 
geen vrijwillige ouderbijdrage meer mogen vragen voor kluisjeshuur of mediatheekkosten. 
Tycho vraagt of scholen hier daadwerkelijk niet over geïnformeerd zijn, aangezien er een 
brief aan scholen betreffende deze kwestie op de website van de Rijksoverheid staat. Tim 
antwoordt dat scholen inderdaad geen berichtgeving gehad hebben. Tycho vraagt daarnaast 
of het nu mogelijk is voor het handjevol leerlingen zonder kluisje om een kluisje te krijgen. 
Tim antwoordt instemmend, maar geeft daarbij wel aan dat er nog gekeken moet worden 
hoe (bv. waar deze leerlingen zich moeten melden indien ze een kluisje willen). Er zal op 
korte termijn iets geregeld worden, waarna Sandra en Tycho zich zullen bezighouden met de 
verspreiding onder leerlingen via sociale media. 

Tycho, Tim, 
Sandra 

   

15. VMBO: Adviesbegroting 24-28 (ter instemming): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk.  

   

16. VMBO: Schoolmanagementstatuut (ter instemming): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk. 

 
 

   

17. VMBO: Instemming PTA’s 23-25 (ter instemming): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk.  

   

18. Rondvraag: 
Noor vraagt of het mogelijk is om een open bedrag te vragen bij de vrijwillige ouderbijdrage 
voor ouders/verzorgers die niet het hele bedrag kunnen betalen. Tim zegt dat dit zou moeten 
kunnen, al blijkt uit de praktijk dat dat niet overal goed gaat. 
Loek vraagt of sponsoren mogelijk een oplossing kunnen zijn om het bedrag van de 
ouderbijdrage te compenseren. Tim antwoordt instemmend. 
Anne-Marie benadrukt nogmaals dat socialisatie onder leerlingen belangrijk is en dat de 
telefoon hier een grote boosdoener is. Tim reageert dat het beleid de eerste stap is, en dat er 
nu gekeken moet worden of verdere maatregelen proportioneel is. Tycho voegt toe dat de 
aankomende wetgeving van de overheid hieraan zal bijdragen. 
Sandra wil dat er standaard beleid komt voor bovenbouwleerlingen die van gymnasium naar 
atheneum stappen en als gevolg daarvan CKV/CAD moeten inhalen. Er wordt constant tegen 
dezelfde problemen aangelopen. 
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19. Besluitvorming Telefoonbeleid 
MR-instemming is reeds verleend. De officiële instemmingsaanvraag is inmiddels binnen. 

 
 

   

20. Besluitvorming PTA’s en Examenreglement 
De MR stemt in. 

 

   

21. Besluitvorming Wijziging HAVO BB profielen 
De MR stemt in. 

 

   

22. Besluitvorming Sponsorbeleid 
De MR stemt in. 

 

   

23. Besluitvorming Bevorderingsnormen en boekje Tweede Fase 
De MR stemt in, mits er twee extra vereisten worden toegevoegd aan de overgang van 
leerjaar 3 naar 4: de leerling is bevorderd als die minimaal een 6,5 staat voor het geheel van 
het gekozen vakkenpakket, en daarnaast een 6,5 staat voor de profielvakken uit het gekozen 
pakket. 

 
 

   

24. Besluitvorming VMBO: Adviesbegroting 24-28 
De instemming wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

25. Besluitvorming VMBO: Schoolmanagementstatuut 
De instemming wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

26. Besluitvorming VMBO: Instemming PTA’s 23-25 
De instemming wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

27. Sluiting 
Sandra sluit de vergadering. 

 


